

Abbas Fadel Abbas Shuhaib Al-Obaidi

Personal data		البيانات الشخصية	
Nationality	Iraqi	عراقي	الجنسية
Date of Birth	01 / 03 / 1991	١٩٩١ / ٠٣ / ٠١	تاريخ الميلاد
place of birth	dhi qar qaleat sukar	ذي قار قلعة سكر	مكان الميلاد
home adress	dhi qar qaleat sukar	ذي قار قلعة سكر	عنوان السكن
gender	Male	ذكر	الجنس
Social status	married	متزوج	الحالة الاجتماعية
blood type	O+	O+	فصيلة الدم
English language	Average	متوسط	اللغة الانكليزية
معلومات الاتصال			
07834686459		الهاتف	
abbasallybidi@gmail.com		البريد الالكتروني	
Certificate		الشهادة	
(1) He holds a bachelor's degree in physical education and sports sciences from the University of Maysan in the year 2013- 2014.		(1) حاصل على شهادة البكالوريوس في التربية البدنية وعلوم الرياضة جامعة ميسان سنة ٢٠١٣ - ٢٠١٤	
(2) He holds a master's degree in sports training in 2017 from Alexandria University/Egypt		(2) حاصل على شهادة الماجستير في التدريب الرياضي سنة ٢٠١٧ جامعة الاسكندرية/مصر	
(3) He obtained a doctorate degree in sports medicine in 2021 from Alexandria University/Egypt		(3) حاصل على شهادة الدكتوراه في الطب الرياضي سنة ٢٠٢١ جامعة الاسكندرية/مصر	
(4) Holds an accredited international certificate in sports medicine sciences (International Academy of Sports Sciences)		(4) حاصل على شهادة دولية معتمدة في علوم الطب الرياضي (الأكاديمية الدولية لعلوم الرياضة)	
(5) Holds an accredited international certificate in physical therapy (International Academy of Sports Sciences)		(5) حاصل على شهادة دولية معتمدة في العلاج الطبيعي (الأكاديمية الدولية لعلوم الرياضة)	
(6) Holds an accredited international certificate in health and sports nutrition (International Academy of Sports Sciences)		(6) حاصل على شهادة دولية معتمدة في التغذية الصحية والرياضية (الأكاديمية الدولية لعلوم الرياضة)	